
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 15.02.2013, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

        Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte Ionesie Ghiorghioni:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28  de consilieri judeţeni.   
Lipseşte  motivat domnul preşedinte Sorin Frunzăverde şi doamna consilier Iustina Turnea. 
Se supune la vot motivarea domnului preşedinte Sorin Frunzăverde şi a doamnei consilier Iustina 

Turnea. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.30/06.02.2013, comunicată domnilor consilieri în scris 

prin adresa nr.IV/1388/06.02.2013, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice 
locale, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/1360/06.02.2013 
şi  s-a  adus  la  cunoştinţa  locuitorilor  prin  publicare  în  Ziarul  „Jurnal  de  Caraş-Severin” din  data 
07.02.2013.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  prefect  Hurduzeu  Silviu,  domnul  senator  Secăşan  Iosif,  domnul 

senator  Purec  Simeon,  domnul  deputat  Tocuţ  Dan  Laurenţiu,  domnul  deputat  Benga  Ioan,  domnul 
subprefect  Paulescu  Anton,  reprezentanţi  ai  instituţiilor  publice  în  coordonarea  şi  subordonarea 
Consiliului Judeţean, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”, „BANAT 
TV”, „Radio Reşiţa”, Publicaţia „Argument”, Radio România Actualităţi, Vest TV.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea  contului  de  execuţie  al  bugetului  propriu  al  Judeţului 

Caraş-Severin şi  al  contului  de execuţie  al  bugetului  centralizat  al  instituţiilor  publice  şi  activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.12.2012.

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului Judeţului Caraş-Severin 
din credite interne, la data de 31.12.2012.

3.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele 
îngrijite  în Căminul pentru Persoane Vârstnice Reşiţa, pentru  anul 2013. 

4.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele 
vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2013.

 5.Proiect  de hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele 
vârstnice îngrijite în Căminul  pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi Elena, pentru  anul 2013.

6.Proiect de hotărâre privind stabilirea  costului mediu lunar în centrele rezidenţiale publice pentru 
persoanele cu handicap, pe anul 2013.

7.Proiect de hotărâre  de completare a Hotărârii  Consiliului Judeţean nr.25/2006 privind darea în 
administrare, închiriere, concesiune sau folosinţa gratuită a unor imobile din domeniul public şi privat al 
Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

8.Proiect  de hotărâre privind modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-
Severin nr.259/29.11.2011 privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici 
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în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii de apă uzată în judeţul Caraş-Severin” finanţat prin 
Programul Operaţional Sectorial - Mediu, Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în cadrul Aplicaţiei 
pentru Fondul de Coeziune.

9.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin Consiliul Judeţean 
Caraş-Severin a dreptului  de preempţiune  la  vânzarea imobilului  Ansamblul  urban I,  situat  în oraşul 
Caransebeş, str.N. Bălcescu, nr.106.

10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.239/2011  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  aparatului  de  specialitate  al 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.90/08.04.2011  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.154/31.05.2011  pentru  înfiinţarea  şi  organizarea  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Sfinţii 
Constantin şi Elena, cu modificările şi completările ulterioare.

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.97/2010 
privind aprobarea organigramei şi  a statelor de funcţii ale Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  nr. 
104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului  Caraş-
Severin cu modificările şi completările ulterioare.

15.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  participării  judeţului  Caraş-Severin  prin  Consiliul 
Judeţean Caraş-Severin în calitate de membru asociat la constituirea asociaţiei ”Salus Remedies”.

16.Proiect  de  hotărâre  privind  nominalizarea  unui  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin în Consiliul Consultativ de Administrare al Parcului Naţional Porţile de Fier.

17.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.174/19.07.2012 privind nominalizarea reprezentantului Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliul 
de Administraţie al Centrului Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Caraş-Severin.

18.Informare cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor pe semestrul II/2012.
19.Informare  asupra  nivelului  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a  comunităţii,  pe 

trimestrul IV/2012.
20.Raport asupra eficienţei activităţii  Inspectoratului de Poliţie Judeţean Caraş-Severin, pe anul 

2012.
21.Planul Strategic al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Caraş-Severin, pe anul 2013.
22.Raport  semestrial  privind  monitorizarea  fenomenului  părăsirii  copiilor  la  nivel  judeţean  de 

către Comisia pentru Protecţia Copilului  Caraş-Severin (semestrul II/2012).
23.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de 

O.G.nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de persoane împuternicite  în  acest  sens  din cadrul  Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

24.Raport de activitate pe anul 2012 şi Programul  de activitate pe anul 2013 ale Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat  Caraş-Severin. 

25.Raport de activitate al Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” Reşiţa, pentru anul 2012.
26.Informare  asupra  activităţii  Centrului  Judeţean  pentru  Conservarea  şi  Promovarea  Culturii 

Tradiţionale Caraş-Severin pentru perioada, 1 iulie 2012  - 31 decembrie 2012.
27.Raport de activitate pe anul 2012, al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu.
28.Raport  de  activitate  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Reşiţa  pentru  perioada 

01.01.2012-31.12.2012. 
29.Raport de activitate pe anul 2012, al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi 

Elena.
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30.Raport privind activitatea sportivă desfăşurată la Baza Sportivă „Olimpia”, în anul 2012.
31.Întrebări. Interpelări. 
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Cu permisiunea dumneavoastră,  o să deschid eu 

lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Caraş-Severin. Vă mulţumim că aţi răspuns invitaţiei. Se cuvine, 
cred că, să încep cu o rugăminte, aceea ca începând cu astăzi, data de 15.02.2013, să aprobăm cererea de 
concediu  a  domnului  preşedinte  Sorin  Frunzăverde,  care  de  ultimă  oră  a  fost  nevoit  să  plece. 
Dumneavoastră cunoaşteţi, dânsul a venit de la Bruxelles, cunoaşteţi anvergura şi mediile în care dânsul 
îşi desfăşoară activitatea şi la Bucureşti. De aceea, voi supune la vot această notă de plecare în concediu 
de odihnă a domnului preşedinte Sorin Frunzăverde. Ştiţi că suntem şi în preajma congresului, rugămintea 
este să o aprobaţi. Cine este „pentru”? Împotrivă? Abţineri? Cu această majoritate sau cu totalul voturilor 
celor prezenţi, este aprobată nota de plecare în concediu a domnului preşedinte, care vă rog să-mi daţi  
voie să o semnez în prezenţa dumneavoastră. Vă rog să fiţi îngăduitori cu mine la conducerea şedinţei de 
astăzi. Datorită faptului că la şedinţa trecută s-au creat anumite animozităţi  în funcţie de ceea ce noi, 
marea majoritate  am vrut şi  vrem, să dezvoltăm acest  judeţ.  Am avut şi unele reţineri,  ba mai  mult, 
interpretări  asupra unei afirmaţii  a domnului secretar Ion Imbrescu. Pentru acest lucru, am solicitat  şi 
solicităm să-şi perfecteze poziţia, să nu mai fie loc de interpretare la acea afirmaţie şi dânsul, înainte de a  
supune la vot procesul-verbal, va expune ce a vrut să răspundă în acel moment la întrebarea domnului 
preşedinte Frunzăverde. Domnul Imbrescu. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da, mulţumesc. Deci, referitor la procesul-verbal din 
9.01.2013, în legătură cu consemnarea afirmaţiei mele din acest proces-verbal, pagina 3, cu privire la 
întrebarea domnului preşedinte în legătură cu, citez, ”despre patrimoniu, despre 2/3”, referitor la punctul 
unu al ordinii de zi, respectiv proiectul de  hotărâre al Consiliului Judeţean privind utilizarea excedentului 
bugetului local al judeţului Caraş-Severin pe 2012”, doresc să fac următoarele clarificări:

1. Eu am înţeles întrebarea în sensul de a informa cât reprezintă 2/3, menţionând că reprezintă 21 
de voturi;

2. Nu am sugerat nici o clipă că acest proiect de hotărâre, care se referă la buget,  trebuie adoptat  
cu  o  majoritate  de  2/3.  Pentru  că  se  fac  o  seamă  de  speculaţii  (inclusiv  în  unele  sesizări)  vă  aduc 
următoarele argumente din care rezultă că am susţinut şi susţin că acest proiect se adoptă cu majoritate  
absolută, adică minim 16 voturi şi nu cu 2/3, respectiv, 21 de voturi.

Aceste argumente sunt:
a). În şedinţa operativă de la secretar şi preşedintele Consiliului Judeţean, anterioară şedinţei, este 

o cutumă la noi în acest sens, am susţinut că acest proiect se adoptă cu majoritatea absolută, minim 16 
consilieri;

b). Dacă consideram că acest proiect s-a adoptat cu nerespectarea legii, potrivit Regulamentului, 
trebuia, ca secretar al judeţului să intervin în şedinţă şi să informez că este o neregularitate. Nu am făcut-o 
pentru că nu era cazul;

c). Potrivit legii, în maxim 10 zile de la şedinţă, secretarul trebuie să trimită o adresă la Prefectură 
prin care să informeze câte hotărâri s-au adoptat, ce obiect au avut şi dacă au fost nereguli cu privire la 
legalitatea,  nu la oportunitatea acestora. Am trimis această adresă în termen, din care rezultă că toate 
hotărârile au fost adoptate cu majorităţile prevăzute de lege. În acest sens, stă dovadă scrisă adresa trimisă 
la Prefectură. Acestea sunt precizările mele suplimentare. Dacă dumneavoastră aveţi acum amendamente 
la acest proces-verbal? Dacă nu sunt, supunem la vot. Cine este „pentru”? 

Domnul consilier Spânu Ion: Nu,nu!
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Aveţi?
Domnul consilier Spânu Ion: Am de comentat.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Nu am observat. Scuzaţi! La procesul-verbal?
Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Da,  la  procesul-verbal.  Dumneavoastră  nu  discutaţi  despre 

procesul-verbal?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da. Dar nu mie îmi cereţi!
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Domnul consilier Spânu Ion: Domnul preşedinte de şedinţă.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Vă rog.
Domnul consilier Spânu Ion: Deci, înţeleg că dumneavoastră aveţi alt punct de vedere faţă de ce 

aţi avut la şedinţa trecută. Eu citez din procesul-verbal.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Şi eu am citat aici.
Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Vă  întreabă  domnul  preşedinte:  „Domnule  Imbrescu,  despre 

patrimoniu, despre două treimi.”. Domnul secretar al judeţului zice: „ Da, 21 ne trebuie. Din 31, două 
treimi.”.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: La patrimoniu.
Domnul consilier Spânu Ion: La patrimoniu!
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Nu se vorbea de patrimoniu.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Şi apoi nu m-a mai lăsat…
Domnul consilier Spânu Ion: Mă lăsaţi să-mi termin ideea?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da.
Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Deci,  preşedintele  v-a  întrebat,  conform  regulamentului.  Dar 

trecând peste răspunsul dumneavoastră, întreabă un invitat din sală, pe domnul Ciobanu, dânsul e invitat 
la şedinţă. Îl întreabă pe domnul Ciobanu, care e şi director în Consiliul Judeţean şi îl întreabă pe domnul 
Ciobanu: ”Domnul Darian?”. Şi dânsul, un invitat din sală, care putea să fie un primar nu ştiu de unde sau 
un alt cetăţean care participă la şedinţă, ne spune că: „Nu constituie patrimoniu. Majoritatea, cvorumul, 
pentru a fi adoptat respectivul proiect, este din majoritatea consilierilor în funcţie.”.  S-a luat de bună 
această afirmaţie făcută de un invitat şi ca atare s-a votat cu această majoritate. Eu vreau să vă spun, că în 
numele  grupului  nostru,  am  făcut  o  plângere  prealabilă  la  Instituţia  Prefectului,  prin  care  am  spus 
Instituţiei  Prefectului:  „Considerăm   că  această  hotărâre  este  nelegală  şi  netemeinică.”.  Am  adus 
argumente  acolo,  în  acest  sens  pe care  vi  l-am spus  şi  acum.  De asemenea,  mai  putem constata  că 
expunerea de motive, a fost semnată de către domnul Ciobanu Darian, care este într-un evident conflict de 
interese  cu  domnul  Ciobanu  Paul,  care  a  fost  împuternicit  să  reprezinte  Consiliul  Judeţean  la 
AQUACARAŞ. Deci fiul îl propune pe tată, ca să reprezinte această chestiune. Considerăm că este un 
conflict  de  interese  şi  ca  atare,  considerăm  această  hotărâre  nelegală.  Ca  atare,  noi  vom  merge  în 
contencios şi instanţa îşi va spune punctul de vedere. Şi nu cred că este cazul să ne retragem o afirmaţie 
făcută într-o şedinţă, venim, rectificăm, că nu este adevărat. Nu se poate!

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dacă îmi daţi voie. Mulţumesc, domnule Spânu. Nu 
a fost vorba de a modifica. Este o clarificare care trebuia să o tranşăm aici, în faţa consilierilor judeţeni,  
ca omul să-şi spună exact poziţia,  nu speculaţi.  Şi dincolo,  domnul coleg,  nu Ciobanu îl  propune pe 
Ciobanu! Ciobanu junior, într-adevăr este un bun jurist al Consiliului Judeţean şi lucrăm împreună la 
întocmirea ordinii de zi. Dacă întâmplător tatăl lui, consilierul judeţean Ciobanu, ales pe liste, cu numărul 
de voturi care este, e reprezentant într-un consiliul  de administraţie,  nu văd de ce atâta tevatură.  Dar 
acum, dacă i s-a pronunţat cuvântul, să-mi daţi voie să-i dau şi lui Ciobanu junior, cuvântul. 

Domnul invitat  Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteţi, nu sunt semnatar al expunerii de motive. 
Sunt semnatar  de conjunctură,  e adevărat,  al  proiectului  ordinii  de zi,  motivat  de altfel,  de faptul  că 
domnul  secretar  se  afla  în  concediu  de odihnă  în  toată  perioada  prealabilă  pregătirii  materialelor  de 
şedinţă. Conform legii, trebuia să fie prezent la şedinţa ordinară. Pe cale de consecinţă a şi venit. Am 
avizat, repet, conform normelor interne, sunt înlocuitor de drept al dânsului şi pentru a nu perturba buna 
desfăşurare a activităţii Consiliului, am avizat, repet, exclusiv am avizat pentru legalitate proiectul de 
hotărâre de Guvern. De aici, eu nu sunt iniţiatorul…

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Hotărâre de Consiliu Judeţean.
Domnul  invitat  Ciobanu  Darian:  Consiliu  Judeţean.  Eu  nu  sunt  iniţiatorul  oportunităţii 

reprezentată de expunerea de motive. Conflict de interese, nu văd unde! Legea nr.161, tranşează în mod 
imperativ conflictele. Nu văd unde ar fi conflictul de interese. Mulţumesc frumos.
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Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Mulţumim şi noi, domnul Ciobanu. De altfel, nu 
ştiu ce era atât de rău în a rezolva o problemă atât de acută a unei instituţii, a unei societăţi comerciale,  
care îşi desfăşoară activitatea,  respectiv AQUACARAŞ. De altfel,  noi am tranşat atunci prin vot. Cu 
amendamentul respectiv, cu clarificarea respectivă, domnul secretar, vă rog să supuneţi la vot procesul-
verbal.

Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Domnule  preşedinte,  nu  putem  trece  aşa  uşor  peste  această 
chestiune, pentru că este o chestiune importantă.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dar ce propuneţi? Să suspendăm şedinţa?
Domnul consilier Spânu Ion: Noi n-aveam de unde să ştim că domnul secretar este în concediu. 

În mapă nu scria, nu e cererea de concediu a domnului secretar.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Aţi fost informaţi acum. 
Domnul consilier  Spânu Ion: Domnul preşedinte, vorbim de şedinţa trecută,  nu de şedinţa de 

acum.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Da. Aţi fost informaţi.
Domnul consilier Spânu Ion: Noi ce cerem? Cerem respectarea legii. Atât şi nimic mai mult!
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Da.
Domnul consilier Spânu Ion: Asta dorim!
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Exact.
Domnul consilier Spânu Ion: Dacă instanţa va spune că e necesar majoritate, OK! Dacă spune că 

sunt două treimi, e altă poveste. 
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Corect! Dar pentru acest lucru, pentru a continua 

lucrările şi pentru a fi o ordine în activitatea Consiliului Judeţean, domnul secretar, vă rog să supuneţi la 
vot procesul-verbal al şedinţei trecute, cu clarificarea dumneavoastră. 

Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Şi  a  domnului  Spânu.
Domnul consilier Spânu Ion: Normal, că se iau toate!
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se 

aprobă  în  unanimitate,  procesul-verbal  de  luna  trecută,  cu  specificaţiile  care  vor  fi  elucidate  de 
contencios. 

Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Domnul  preşedinte,  regulamentul  ne  permite  să  cerem  ca  în 
procesul-verbal, să fie trecute punctele noastre de vedere. Şi eu insist să fie trecute!

 Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Da. Au fost trecute în procesul de astăzi.
Domnul consilier Spânu Ion: Se consemnează?
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Sigur.
Domnul consilier Spânu Ion: OK. Adică nu votăm acum, ce am stabilit în şedinţa trecută!
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Se consemnează în procesul acesta.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Putem continua, să nu stagnăm. Ordinea de zi a fost 

în  mape.  Desigur,  dumneavoastră  aţi  avut  posibilitatea  să  o  analizaţi,  să  o  studiaţi.  Dacă  sunt  alte 
propuneri? Dacă nu, cine este „pentru” ordinea de zi? Împotrivă? Abţineri? Vă mulţumesc. 

Putem purcede la ordinea de zi şi veţi vedea că avem puncte care sunt necesare periodic pentru a 
clarifica şi a aproba, conturile de execuţie ale bugetului. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de hotărâre  privind  aprobarea  contului  de  execuţie  al  bugetului  propriu  al  Judeţului 

Caraş-Severin şi  al  contului  de execuţie  al  bugetului  centralizat  al  instituţiilor  publice  şi  activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 31.12.2012.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie:  Ştiţi că este o chestiune de rutină. Trimestrial se 
aprobă, atât bugetul Consiliului, cât şi al instituţiilor publice. Dacă sunt observaţii la acest punct? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. Mulţumesc.
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. Mulţumesc.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. Mulţumesc.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. Mulţumesc.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate. Mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului Judeţului Caraş-Severin 

din credite interne, la data de 31.12.2012.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Acelaşi  lucru.  Tot  trimestrial  trebuie  să  avem 

această aprobare a contului de execuţie din împrumuturile interne. Dacă aveţi ceva la acest capitol? Nu 
sunt. Vă rog să închideţi telefoanele. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. Mulţumesc.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. Mulţumesc.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. Mulţumesc.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate. Mulţumesc.

În continuare,  veţi  vedea că vom supune votului  şi  cum aţi  şi  analizat  în materialele  puse la 
dispoziţie, avem stabilirea costului mediu lunar de întreţinere în anul 2013. Vom începe cu persoanele 
îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Reşiţa.  

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele 

îngrijite  în Căminul pentru Persoane Vârstnice Reşiţa, pentru  anul 2013. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Ele sunt sensibil egale cu anul trecut, deoarece nu s-

au schimbat multe nici în puterea de cumpărare, nici în pensii, nici în nimic până la această oră. Dacă la  
acest lucru, aveţi o problemă de semnalat, o propunere? Dacă nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este  
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

*
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Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele 

vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2013.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Acelaşi  lucru  la  costul  lunar  de  întreţinere  la 

persoanele  vârstnice  îngrijite  în  Căminul  pentru  Persoane  Vârstnice  Sacu.  Acolo  se  desfăşoară  o 
activitatea deosebită. Pentru colegii din Consiliul Judeţean, aprecieri asupra activităţii, directorul de acolo 
face nişte activităţi care să îndulcească bătrâneţea celor care sunt acolo. Dacă la acest proiect de hotărâre 
aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  costului  mediu  lunar  de  întreţinere  pentru  persoanele 

vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice de la Caransebeş, Sfinţii Constantin şi Elena, 
pentru  anul 2013.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Acelaşi lucru. Sunt sensibil egale. Ca şi anul trecut, 
influenţează foarte mult la aceste cămine şi numărul de persoane asistate. Aţi văzut, este vorba despre 
persoane dependente, de semidependente şi persoane independente. Deci el poate să fluctueze de-a lungul 
anului în funcţie şi de numărul asistaţilor. Dacă la acest capitol aveţi vreo problemă? Nu aveţi. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate. Vă mulţumesc foarte mult.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind stabilirea  costului mediu lunar în centrele rezidenţiale publice pentru 

persoanele cu handicap, pe anul 2013.
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Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Este  sensibil  diminuată,  comparativ,  în  ideea 
faptului că a existat un număr mai mare de persoane cu handicap care au fost asistate, dacă aţi reuşit să 
sintetizaţi din proiectul de hotărâre. Aveţi vreo problemă la acest proiect? Nu aveţi. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate. Mulţumesc. 

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre  de completare a Hotărârii  Consiliului Judeţean nr.25/2006 privind darea în 

administrare, închiriere, concesiune sau folosinţa gratuită a unor imobile din domeniul public şi privat al 
Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Este vorba de Blocul SODECOM, fostul Tribunal de 
la Bocşa, care hotărâm să fie luat în domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi administrat de Consiliul 
Judeţean Caraş-Severin. Dacă la acest punct aveţi o problemă de clarificat? Dacă nu, supun la vot art.I al 
hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de hotărâre privind modificarea  şi  completarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.259/29.11.2011 privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici 
în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii de apă uzată în judeţul Caraş-Severin” finanţat prin 
Programul Operaţional Sectorial - Mediu, Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în cadrul Aplicaţiei 
pentru Fondul de Coeziune.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Aici propunem să se modifice studiul de fezabilitate 
de la Anina şi Reşiţa, fără a modifica în schimb indicatorii tehnico-economici. Este o solicitare care se 
justifică în proiectul de aplicabilitate. Dacă la acest punct, la această iniţiativă de hotărâre de Consiliu, 
aveţi vreo problemă? Dacă nu, v-aş ruga, să supunem la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin Consiliul Judeţean 

Caraş-Severin a dreptului  de preempţiune  la  vânzarea imobilului  Ansamblul  urban I,  situat  în oraşul 
Caransebeş, str.N.Bălcescu, nr.106.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Ne-am  exprimat  acest  acord,  întrucât  pot  să  vă 
informez că ierarhic,  după Consiliul Judeţean, poate să-şi expună acest drept de preempţiune, consiliul 
local de pe raza căruia se află obiectivul,  respectiv Consiliul Local Caransebeş. Am înţeles că domnul 
primar Marcel Vela are un proiect pentru această locaţie şi îşi va exercita dreptul de preempţiune. Dacă la 
acest capitol sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.239/2011  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  aparatului  de  specialitate  al 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Desigur,  conform bunului  obicei  şi  a  faptului  că 
veniturile  bugetare sunt cum toţi  ştim, procedăm la o upgradare a unui post la Direcţia Urbanism, un 
debutant, în treapta a doua. Dacă la acest capitol aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
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11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 
nr.90/08.04.2011  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Sunt două funcţii publice, upgradare de la debutant la 
asistent. Dacă aveţi probleme la acest proiect? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.154/31.05.2011  pentru  înfiinţarea  şi  organizarea  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Sfinţii 
Constantin şi Elena, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Aici avem o upgradare, un inspector de specialitate 
debutant, la gradul II. Ca urmare a unei solicitări a instituţiilor abilitate datorită externalizării serviciului de 
pază, se transformă două posturi în administrator şi muncitor calificat tr.I. Dacă la acest capitol aveţi ceva? 
Nu aveţi. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.97/2010 

privind aprobarea organigramei şi  a statelor de funcţii ale Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Avem upgradarea unei funcţii publice de inspector I 
la grad principal şi două funcţii  contractuale la gradul IA şi debutant la gradul II,  după cum, desigur, 
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dumneavoastră  aţi  sintetizat  din  expunerea  de  motive  şi  din  proiectul  de  hotărâre.  Dacă  aveţi  aici 
observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-
Severin cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Practic  este  un  regulament  actualizat  al  acestei 
direcţii, pe două componente structurat, din care unu, la Serviciul de Taxe. Atribuţiile au încetat la direcţie 
şi au trecut la departamentul de specialitate din Consiliul Judeţean. Da, domnul director, asta e la unu şi la 
doi, la Serviciul Administrativ, s-au completat atribuţiile conform noii legislaţii, după cum aţi sintetizat şi 
din proiectul de hotărâre, din nota de fundamentare. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate. 

Cred că dau examen la bursă! Am încercat să nu lungim mult. 
*

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  participării  judeţului  Caraş-Severin  prin  Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin în calitate de membru asociat la constituirea asociaţiei ”Salus Remedies”.

11



Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Este o iniţiativă de hotărâre de Consiliu, zicem noi 
deosebit de constructivă.  Mai ales că, toţi dintre noi cunoaştem faptul că atunci când faci o investiţie, 
durata de recuperare a investiţiei este foarte importantă. În acest sens ne bucurăm că este aici şi domnul 
director  al  spitalului,  domnul  Dumitru  Secăşan.  Deoarece  în  contextul  Ordonanţei  nr.26  care  vizează 
activitatea asociaţiilor şi fundaţiilor, am gândit o astfel de asociere, unde partener este Consiliul Judeţean, 
cu Spitalul,  bineînţeles  şi  Căminul  pentru Persoane Vârstnice  Reşiţa.  Practic  este  un cabinet  medical, 
datorită faptului că, Casa de Asigurări nu dă banii necesari pentru a acoperi cheltuielile şi a reuşi să se facă 
acel cont pentru recuperare a investiţiei. În acest sens, s-a gândit ca acest cabinet să-şi lărgească activitatea 
şi o să-l rog pe domnul director, dacă mie îmi scapă ceva şi gândită fiind a rentabiliza acest RMN. Pe lângă 
ce avem în mape, trebuie să luăm la cunoştinţă şi să fim de acord ca fondurile să aibă practic, dacă această  
conducere, când sunt trei capi, e tricefală, să vedem cum repartizăm şi profitul acestei acţiuni, banii. E non 
profit, aveţi dreptate, conform Ordonanţei nr.26, m-am exprimat eu greşit, dar bani intră. Fără profit, intră 
bani ca să acoperi cheltuielile. Astfel, în primul rând, datorită faptului că ONG-ul finanţează utilităţile şi 
toate regiile care se fac la nivelul ONG-ului,  va fi unul din partenerii  care trebuie să gândim în final. 
Domnul director ne va spune poate procentual cum au gândit această acţiune. Cabinetul medical să acopere 
serviciile doctorilor care vor veni după orele de program şi apoi, Consiliul Judeţean, care va contabiliza 
sumele pentru amortizarea investiţiei.  Ştim că a fost o investiţie care ne onorează, de ce nu, Consiliul 
Judeţean, că am aprobat un RMN la Reşiţa. Domnul director, te rog să mă completezi.

Domnul invitat  Secăşan Dumitru:  Bună ziua. Dacă îmi permiteţi,  aş trece uşor în revistă toată 
evoluţia achiziţiei şi nu aş numi rentabilizarea RMN-ului. Acest RMN are două priorităţi.  Una, a oferi  
asistenţă medicală de tip imagistic pacienţilor internaţi în spital, pe care noi am acordat-o până acum prin 
sistem DRG, care reprezintă 90%  din finanţarea Casei de Asigurări pentru Spitalul Judeţean şi care nu s-a 
dovedit a fi eficientă.  O altă zonă de care ne-am preocupat şi de aceea am solicitat acest proiect, ca din 
sumele care erau în asistenţa medicală extraspitalicească, sume care  se duceau în judeţele Timiş, Arad, 
Mehedinţi şi Hunedoara şi care lunar se ridică la valoarea de 16.100 lei. Pentru ca să rămână în  Caraş, 
Casa de Asigurări să plătească furnizorul de servicii de specialitate în Caraş. Acesta este un aspect. Al 
doilea aspect, se referă la creşterea gradului de satisfacţie al pacientului. Şi în ce sens? În sensul în care, 
biletele de trimitere prescrise, recomandate de medicul specialist să poată fi onorate în judeţul nostru, la 
Spitalul Judeţean de Urgenţă, făcând acest RMN. Odată, pacientul îl face aici, nu mai merge în alt judeţ şi 
prin ceea ce reuşim să facem acum, dacă primim aprobarea dumneavoastră, va fi posibilitatea ca în fiecare 
zi, să fie onorate pe bază de bilet de trimitere, două bilete de trimitere, care vor primi diagnosticul în câteva 
ore, aici în Reşiţa. Datorită faptului că investigaţia de tip RMN nu este o investigaţie cotidiană, ci este de 
înaltă specialitate, are, bineînţeles şi nişte costuri ridicate. Datorită faptului că are costuri ridicate, odată 
sub formă investiţională şi după aceea gestionarea ei, este necesar ca încasările făcute prin aceste două 
investigaţii pe zi să se întoarcă în Spitalul Judeţean. Aceasta este formula prin care aceşti bani vor ajunge 
în final  la Spitalul Judeţean, odată pentru achitarea cheltuielilor cu utilităţi, atât ale aparatului, cât şi ale 
construcţiei. Cabinetul medical va face un contract de asigurări cu Casa de Asigurări, pentru acest tip de 
servicii  şi  trebuie  să  acordăm şi  o  salarizare  personalului  care  lucrează  acolo  şi  nu  în  ultimul  rând, 
amortizarea cheltuielilor aparatului şi a construcţiilor. În concluzie, acest proiect de lege, nu face altceva, 
decât  ca  banii  cărăşenilor  să  rămână  în  Caraş,  prin  creşterea  gradului  de  satisfacţie  a  pacienţilor  şi 
bineînţeles şi al medicilor care vor pune un diagnostic mai rapid şi mai eficient.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumim foarte mult, domnule director. Pe mine să 
mă scuzi că am folosit termenul de rentabilizare, că am lucrat doar în producţie, până a fi în administraţie. 
Acolo doar de rentabilizare se vorbeşte. Nu cred că am greşit prea mult, dar explicaţiile dumneavoastră, 
într-adevăr au fost deosebit de edificatoare, să spunem. Dăm şi numele asociaţiei acum, „Salus Remedies”. 
Da? Aşa se pronunţă, sănătate prin RMN, cu alte cuvinte, pe înţelesul tuturor. În primul rând trebuie să  
aprobăm aderarea şi apoi trebuie să fim reprezentaţi din partea Consiliului Judeţean, de consilieri judeţeni, 
atât în Adunarea Generală a Asociaţilor, cât şi în Consiliul Director. O să-mi permiteţi pentru rapiditate, 
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dacă vreţi şi cred că ne-am orientat bine, din Adunarea Generală să facă parte domnul Constantin Sorin 
Madina.

Domnul  consilier  Spânu Ion:  Domnul  preşedinte,  nu  putem avea  o  poziţie  vis-a-vis  de  acest 
proiect de hotărâre? Văd că aţi trecut la…

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Ba da. Eu fac propunerile şi după aceea punem în 
discuţie.

Domnul consilier Spânu Ion: OK. Nu persoanele! Vreau să am…
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Da. Discutăm tot, dar pentru a expune, că după aceea 

pierd şirul gândurilor. La Consiliul Director, eu vă propun, cred că n-am greşit, pe domnul Romeo Traian 
Dumitrescu. Domnul doctor este consilier al nostru, este medic şi avem încredere. În această ordine de 
idei, vis-a-vis de expunerea de motive, de ce am spus eu, de propunerile care le-am făcut şi de esenţa 
acestei asociaţii, vă rog.

Domnul consilier  Dumitrescu Romeo Traian: Mi-aş permite, domnul coleg Spânu. Deci, eu am 
avut o discuţie şi în comisie cu colegul nostru. Într-un fel, este de înţeles faptul că sunt anumite neclarităţi 
şi aş vrea aici să dau gândul meu legat de…, să clarificăm lucrurile. Domnul director a prezentat foarte clar 
lucrurile, dar poate nişte repere foarte tehnice, cu care unii nu s-au obişnuit sau pur şi simplu nu le cunosc, 
pentru că n-au avut de-a face cu ce se întâmplă. Spitalul Judeţean face parte din reţeaua de spitale DRG, 
care sunt finanţate prin acest sistem. Acest sistem presupune că tot ce înseamnă activitate în spital este  
finanţat  de  Casa  de  Asigurări  Judeţeană.  Mai  rămân  un  număr  foarte  mare  de  activităţi,  pe  care  le 
patronează spitalul, dar care nu sunt finanţate de spital şi sunt finanţate de Casa de Asigurări. Unul din 
acestea, nou apărut, este investigaţia imagistică prin rezonanţă magnetică. Aici avem două categorii de 
bolnavi. Unii care sunt în spital şi v-a explicat dânsul că sunt investigaţi fără nici un bilet, venind cu foaie 
de observaţii şi cu investigaţii preliminare de către colegii mei, inclusiv de mine şi ceilalţi care vin din 
afara spitalului. Directorul şi toată administraţia spitalului nostru, nu pot să acopere cheltuielile legate de 
investigaţia  pacienţilor  din  afara  spitalului.  Situaţie  pe  care  Ministerul  Sănătăţii  din  România  a 
reglementat-o ca să fie realizată tot printr-un contract cu Casa de Asigurări, dar într-un sistem ambulatoriu. 
Ori, spitalul nostru nu are organizat prin Ministerul de Sănătate, această activitate de imagistică, rezonanţă 
magnetică în ambulatoriu de specialitate. Ea a fost inclusă prin această participare importantă a Consiliului 
Judeţean, în Spitalul Judeţean. Ca urmare, noi avem o situaţie de a scurge bani din sistemul DRG, pentru 
ambulatoriu de specialitate. Ori, pacienţii cei mai mulţi, vin din afara ambulatoriului de specialitate. Va 
arăta  ce  sume  se  scurg,  de  exemplu,  din  Casa  Judeţeană.  S-au  scurs  până  acum şi  se  vor  scurge  în  
continuare, dacă nu facem nişte lucruri pentru pacienţii care s-au dus şi şi-au făcut investigaţii în judeţele 
limitrofe. Toate acestea sunt achitate de către aceeaşi casă a noastră de asigurări, într-un sistem legal, dintr-
un fond de buget, cum v-a explicat domnul director, buget de externe. Aşa că este îndrituită motivaţia unor 
colegi care se interesează. „Domnule, dacă aveţi buget al spitalului, de ce nu lansaţi din bugetul respectiv 
banii pentru asta şi am terminat povestea!” Nu! Pentru că aici intervin bolnavii din afara spitalului, pe care  
spitalul nu are de ce să-i acopere cu cheltuielile, pentru că nu sunt în spital. Adică, ca să faci un RMN la 
Reşiţa, ar trebui toată ziua să te internezi! Ori, noi nu avem nici un motiv. Aici apar alte costuri, peste alte 
costuri  şi  noi  trebuie  să  încheiem  odată  cu  cercul  acesta  vicios,  inclusiv  cu  pierderea  bolnavilor  de 
investigat  în  alte  judeţe.  Atunci  a  fost  gândită  această  soluţie  perfect  legală  care  se  poate  include  în 
Ordonanţa nr.124 din 1998, privind organizarea şi funcţionarea cabinetelor medicale în sisteme organizaţii  
non  guvernamentale  sau  fundaţii.  Altfel,  se  mai  poate  şi  altceva!  Să  supunem la  vot  şi  să  începem 
demersurile către Consiliu.  Să scoatem bani din Consiliu Judeţean,  să înceapă să facă suplimentări  de 
fonduri  către  spital,  care  este  subordonat  Consiliului  Judeţean,  dar  aici  va  interveni  un  impediment 
elementar.  Consiliul  Judeţean nu se ocupă cu servicii  medicale! Consiliul  Judeţean dă finanţare pentru 
activităţi administrative, dar nu pentru servicii medicale. Aici a fost gândită toată această situaţie. Personal 
m-am interesat şi eu ca să fie lucrurile foarte clare şi să nu fie dubii. Vă mulţumesc pentru atenţie. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumim şi noi, domnule doctor.
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Domnul consilier Spânu Ion: Domnilor colegi, probabil că iniţiatorul acestui proiect de hotărâre, în 
expunerea de motive n-a fost prea clar, pentru că noi ne-am pus nişte întrebări. Se spune aici: „Un aparat 
de tip RMN pentru a avea o activitate rentabilă din punct de vedere cost-eficienţă, ar trebui să efectueze 
aproximativ 14 investigaţii/zi în condiţiile în care aparatul în poziţia  stand by funcţionează în sensul că 
anumite componente mari consumatoare de energie funcţionează în aceeaşi parametrii ca şi în condiţiile în 
care este pornit. În această perioadă de  stand by, consumul acestui aparat se ridică la ¼ din consumul 
perioadei de funcţionare.”. Pe bună dreptate, întrebarea este următoarea. Când s-a pus problema achiziţiei 
acestui aparat, nu s-a făcut un studiu de fezabilitate? Unde să vedem oportunitatea, necesitatea achiziţiei! 
Constatăm, post, că acest aparat este mare consumator de energie, că ne creează o sumă de probleme. Mai 
departe, ni se spune că, „Casa Judeţeană de Asigurări de Sănătate are contractate serviciile medicale de tip 
RMN cu centre de imagistică din judeţele Timiş, Arad, Mehedinţi.”. Cine ne împiedică şi pe noi să facem 
un contract cu Casa de Sănătate, dacă Mehedinţi, Timiş, Arad au făcut aceste contracte? Este posibil! Casa 
încheie asemenea contracte. Nu ştiu, eu întreb şi probabil că o  să obţin şi răspunsul. Vreau să fie clarificat. 
Mai departe, se spune aşa: „Scopul principal al asociaţiei este crearea unui cadru organizat care să ajute la 
îmbunătăţirea  serviciilor  medicale  furnizate  de  Spitalul  Judeţean  de  Urgenţă  Reşiţa.”.  Întrebarea  este 
următoarea, Spitalul Judeţean Reşiţa nu asigură servicii de calitate şi un cadru organizat? Trebuie să facem 
un ONG care să ajute spitalul să dea calitate serviciului medical? Eu întreb, nu sunt specialist în problemă,  
dar  pe  bună  dreptate,  la  prima  vedere  apar  aceste  întrebări.  La  articolul  16  din  această  Ordonanţă  a 
Guvernului nr.124, se spune că „Organizaţiile non profit pot să înfiinţeze cabinete medicale”. De ce este 
nevoie de un cabinet medical? Nu avem în Spitalul Judeţean, spaţiu suficient pentru asemenea probleme? 
Spitalul Judeţean nu poate oferi asemenea servicii în condiţiile date? Sunt întrebări care le-am pus şi la  
care aşteptăm răspunsul. Mai departe! Am înţeles că acest ONG va avea o serie de salariaţi care…, vor fi  
nişte costuri. Cine asigură aceste costuri? De unde vin aceşti bani? Nu cumva tot de la Consiliul Judeţean 
care este principalul finanţator? Într-un fel, Spitalul Judeţean are parte de finanţare din partea Consiliului 
Judeţean, ca de altfel şi Casa de Bătrâni din Reşiţa. Ce se va da în administrarea acestui ONG şi cum? În 
ce condiţii?  Bănuiesc că locaţia şi aparatul  se va da în locaţie pentru a fi exploatat.  La Capitolul 3 –  
„Calitatea  de membru”,  la  „Membrii  fondatori”  ni  se spune aşa:  „  cei  care  au constituit  asociaţia,  au 
contribuit moral şi material”. Ce înseamnă contribuţie morală? Din punctul iniţiatorului. De asemenea, la 
veniturile asociaţiei, cotizaţiile membrilor. Ce înseamnă cotizaţiile membrilor? Ce reprezintă? Cât? Sunt 
cuantificate? Am văzut, pentru formarea acestui ONG, s-a pus un capital de 750 de lei şi am terminat 
povestea, dar aici spune cotizaţiile membrilor. Am vrea să ştim care sunt aceste cotizaţii, care sunt bunurile 
mobile şi imobile ale asociaţiei. Aici ni se spune la venituri, că mai sunt resurse obţinute la bugetul de stat  
sau de la bugetele locale, dar Spitalul Judeţean poate şi în condiţiile date să obţină aceste finanţări de la 
bugetul de stat. Deci nu este o noutate pentru noi. Asociaţia poate înfiinţa societăţi comerciale, scrie la 
articolul  41,  alin.1  şi  poate  desfăşura  orice  alte  activităţi  economice  directe,  dacă  acestea  au  caracter 
accesoriu. Să ni se explice ce înseamnă caracterul accesoriu. „Principalele categorii de cheltuieli”, s-au 
înşirat  aici,  indemnizaţii,  salarii,  prime,  procurări  de  materiale,  chirii,  mă  rog,  tot  ce  presupune 
funcţionarea unui astfel de centru. De unde sunt suportate? Capitalul iniţial de unde? Cu 750 de lei nu poţi  
să porneşti asemenea acţiune! Cam atât. 

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Mulţumim,  domnul  Spânu.  O să-mi  permit  eu la 
început…

Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Domnul vicepreşedinte şi eu vreau să ni se  răspundă  odată, la 
toate întrebările.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Şi dumneavoastră.
Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Am şi  eu  nişte  nelămuriri.  Nu  înseamnă  că  noi  suntem 

împotriva  proiectului,  dar  vrem  să  clarificăm  nişte  lucruri  aici.  Atenţie,  avem  un  singur  finanţator! 
Consiliul Judeţean finanţează şi Căminul de bătrâni şi Spitalul şi din propriul buget se finanţează el. Facem 
o asociere între 3 entităţi care au aceeaşi sursă de finanţare. Asta e unu. Doi, când înfiinţăm o societate  
comercială, vă atrag atenţia că asociaţia este unul din participanţi, nu sunt toate 3. Asociaţia va participa şi  

14



înseamnă că ne ducem cu alte firme, probabil din domeniu privat. Eu pun o întrebare directă. Cui îi rămâne 
RMN-ul? Îl scoatem din proprietatea Spitalului? Îl ducem ca aport în natură la o societate comercială sau 
nu? Vreau un răspuns tranşant, cu garanţia că se scoate sau nu se scoate! Mulţumesc. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Îmi daţi voie la început şi o să rog colegii mei. Dacă 
vreţi aspectul moral, dacă cineva se îndoieşte de oportunitatea unui RMN la Reşiţa, nu înţeleg ce jurământ  
am depus!  Vom deservi  interesele  acestor  oameni  din  judeţul  Caraş-Severin.  Cât  priveşte  activitatea 
acestui ONG, eu ştiu că toate instituţiile subordonate Consiliului Judeţean sau nu întâmplător avem în 
Adunarea Generală şi în Consiliul Director, reprezentanţi care vin să raporteze, dacă vreţi trimestrial sau 
ori de câte ori este nevoie, ce se întâmplă acolo. Spuneam că este un pionierat, este un început. E adevărat,  
Consiliul Judeţean…, sunt instituţii subordonate, dar ne-am gândit la banii care se vor încasa. Nu face 
obiectul finanţării Consiliului Judeţean. RMN-ul este al Spitalului. Spitalul este al Consiliului Judeţean. Eu 
rog colegii mei, deoarece nu înţeleg cum după explicaţiile atât de elevate, dacă vreţi şi în amănunt făcute  
de domnul doctor şi tehnice, de domnul director, aţi pus câteva întrebări, că trebuie să repetăm răspunsuri. 
Eu o să rog, nu ştiu în ce ordine, domnul director, primul, la fel cum am vorbit.

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Dacă îmi permiteţi, gândirea acestui proiect a fost următoarea. 
Să facem ceva, ca pacientul care nu este internat în spital…

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Să aibă acces.
Domnul invitat  Secăşan Dumitru:  Să beneficieze  fără a  plăti  investigaţia  RMN. Acesta  a fost 

primul punct. Al doilea punct, cu bilet de trimitere de la medicul specialist! Acesta a fost, să zicem, primul  
moment.  Al doilea  moment,  din punct de vedere financiar,  administraţia publică locală  nu finanţează 
Spitalul Judeţean de Urgenţă Reşiţa, decât în ceea ce priveşte achiziţionarea de aparatură sau chestiuni 
patrimoniale, construcţii şi plata utilităţilor, apă, curent etc. Noi am iniţiat acest proiect de hotărâre pentru 
a veni în ajutorul pacientului neinternat. Aparatul RMN-ul rămâne prin această asociaţie în gestionarea 
cabinetului medical, care era singura formă prin care noi puteam să facem contract cu Casa de Asigurări 
pentru a absorbi şi accesa acele fonduri extraspitaliceşti, care  plecau de la Casa de Asigurări a Judeţului 
Caraş-Severin,  în  judeţele:  Timiş,  Arad,  Mehedinţi  şi  Hunedoara.  Şi  clădirea  şi  RMN-ul  vor  rămâne 
Spitalului! Nu poate nimic să facă altceva, decât să-l pună în folosul pacientului care are bilet de trimitere 
şi în folosul pacientului care este internat în Spitalul Judeţean. Şi acum vă pot răspunde punctual, la orice 
altă  întrebare ce ţine de activitatea de tip medical sau administrativ a acestui proiect. 

Domnul consilier  Spânu Ion: Dacă îmi permiteţi, domnul preşedinte. V-aş întreba dacă, Casa de 
Asigurări are contracte în Timiş, în Mehedinţi, în Arad, tot cu asemenea ONG-uri?

Domnul  invitat  Secăşan  Dumitru:  Da,  este  fond  extraspitalicesc.  Deci  are  cu  ONG-uri  sau 
instituţii private. Deci o instituţie publică nu poate să ia aceste fonduri. 

Domnul consilier  Spânu Ion: Înţeleg din ceea ce spuneţi dvs., că Spitalul Judeţean nu poate face 
pentru acest serviciu medical, un contract cu Casa de Asigurări. 

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Sub forma actuală, Spitalul Judeţean de Urgenţă din Reşiţa, nu. 
Am găsit această formulă, acest ONG, să accesăm acele fonduri care le luau instituţii private sau ONG-uri 
din alte judeţe. Vă dau exemple, Neuromed, Celesta Timişoara şi multe altele, pe care le ştiţi la fel ca şi 
mine. 

Domnul consilier  Spânu Ion:  Bun. Asta am înţeles,  că aţi  vorbit  mai  pe înţelesul  tuturor.  Noi 
suntem mai grei de cap. Unii sunt mai deştepţi,  înţeleg mai uşor, dar noi mai greu şi de aceea punem 
întrebări suplimentare. Am înţeles, ne-aţi lămurit aici, că Spitalul Judeţean de Urgenţă nu are posibilitate să 
încheie acest contract.

Domnul invitat  Secăşan Dumitru: Şi nu vă ascund faptul, că am gândit ca şi viitorul computer 
tomograf pe care îl vom obţine în urma implementării proiectului transfrontalier cu Pojarevaţ şi care este în 
valoare 960 de mii de euro, să facem un contract asemănător. 

Domnul  consilier  Spânu  Ion:  După  încheierea  contractului  cu  Casa,  eu  sau  colegii  mei  sau 
dumneavoastră, ca şi pacienţi „Doamne fereşte” să ajungeţi acolo, înţeleg că, cu o simplă trimitere de la 
medicul de familie mergem şi ni se face acest serviciu.
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Domnul invitat Secăşan Dumitru: Nu. Trimitere de la medicul specialist. 
Domnul consilier Spânu Ion: Specialist, mă rog. Şi atunci pacientul nu se plăteşte absolut nimic!
Domnul  invitat  Secăşan  Dumitru:  Acum  sunt  următoarele  posibilităţi  pentru  a  beneficia  de 

investigaţii: internare în spital…
Domnul consilier Spânu Ion: Am înţeles. 
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Şi plata directă la cererea pacientului. Cheltuielile acelea, cu 16 

ore de funcţionare, un aparat nou trebuie să funcţioneze. Noi facem cu el, odată internarea în spital, dar 
dacă cineva doreşte să fie investigat, nu e nevoie să se ducă la Timişoara să plătească 500 de lei sau 600, ci  
poate să plătească dacă doreşte şi la Reşiţa. 

Domnul consilier Spânu Ion: Domnul doctor, de ce vă întreb? Pentru că am avut de-a face cu aşa 
ceva şi ştiu foarte bine că dacă nu te duci în primele două zile ale lunii, la asemenea centru medical, după 
aceea te scobeşti frumos în buzunar şi plăteşti o sumă care nu e deloc mică. Din expunerea dumneavoastră, 
am înţeles că fiecare om din ambulatoriu vine cu o trimitere de la medicul specialist şi automat şi-a făcut 
treaba şi nu plăteşte nimic.

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Se programează, fiindcă în contract cu Casa de Asigurări…
Domnul consilier Spânu Ion: Deci omul poate să aştepte şi 4 şi 5 luni până când îi vine rândul, să 

aibă finanţarea!
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Sper să nu fie cazul, la noi. 
Domnul consilier Spânu Ion: Asta vrem să ne lămuriţi, ca să înţelegem.
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Un pacient care nu este internat în spital, conform recomandării 

medicului specialist, cu biletul de recomandare se duce la Serviciul de Imagistică - RMN şi este programat 
ca să facă această investigaţie. Investigaţia poate să o facă în ziua respectivă, dacă nu e altceva, peste o zi,  
două, trei, patru, o săptămână sau două. Aici nu putem să ştim care este fluxul acestei activităţi.

Domnul consilier Spânu Ion: Care este costul unui asemenea RMN? 
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Costul unui asemenea RMN este 550 lei. 
Domnul consilier Spânu Ion: Aproape 600 de lei, în condiţiile în care nu plăteşte Casa. 
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Da. Atât achită pacientul fără avea bilet de trimitere sau fără a fi 

cu bilet de internare. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumim, domnul director.
Domnul consilier Spânu Ion: În sfârşit am înţeles şi noi, domnule preşedinte. Greu!
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Greu, dar a mers. Domnul doctor. 
Domnul  consilier  Dumitrescu  Romeo  Traian:   Într-adevăr,  întrebările  sunt  foarte  importante 

pentru toată lumea, ca să se vadă că nu există aici o intenţie de şmecherie, de deturnare a unor fonduri, 
ori din Consiliul Judeţean, ori din nu ştiu ce, în beneficiul unor personaje care vor să se instituie aici, în 
acest sistem ONG. Una este organizaţia non guvernamentală, fundaţia şi alta este cabinetul care face 
servicii. Patrimoniul aparţine Spitalului. Deci nu îşi însuşeşte patrimoniul, cabinetul, care la rândul lui 
face  parte  din  organizaţia  respectivă  non  profit.  Ca  să  dau  răspunsul  mai  clar!  Sumele  pentru 
funcţionarea cabinetului, pentru plata asistenţilor şi cei doi doctori, plus materialele folosibile la acest 
laborator de imagistică,  sunt acoperite în condiţiile propuse de această structură „Salus”, de Casa de 
Asigurări, din fondurile externe. Casa Judeţeană are fonduri pe diferite categorii şi ele se pot distribui în 
raport cu contractele care se realizează. În raport cu contractele care se realizează, Spitalul Judeţean nu 
poate face două contracte. Poate face un singur contract cu Casa Judeţeană şi anume, din sistemul DRG. 
Celelalte activităţi mai ales ambulatoriu, se realizează prin contracte individuale. Deci medicii aceia care 
lucrează, asistenţii aceia care lucrează ş.a.m.d, sunt prin contracte individuale ale lor, cu Casa Judeţeană. 
Ei nu vor fi retribuiţi  de Spital.  Nici Consiliul  Judeţean nu va face alte cheltuieli,  decât în raport cu 
zugrăvire, utilităţi şi atât. Asta este! Una este fundaţia, alta este cabinetul, dar sursa de finanţare va veni 
numai şi numai, de la bugetul Casei Judeţene de Sănătate. 

Domnul consilier Spânu Ion: Domnule preşedinte, sper ca într-o şedinţă…

16



Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Haideţi, să nu facem dialog, domnul Spânu. A fost 
largheţea până la Dumnezeu! Domnul Darian.

Domnul consilier  Spânu Ion: Domnule preşedinte, dar trebuie să ne clarificăm aici, să votăm în 
cunoştinţă de cauză. Vă rog frumos! Eu sper că în şedinţele următoare, nu o să vină acest cabinet medical 
la Consiliul Judeţean, să ne explicaţi dumneavoastră pe înţelesul nostru, cum că, trebuie să dăm anumite 
sume de bani ca să funcţioneze RMN-ul şi să ne gâdilaţi puţin „că vedeţi, domnul...

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Dacă  este  pentru  binele  locuitorilor  din  Caraş-
Severin, poate o să venim cu asemenea…Domnul Darian. 

Domnul  invitat  Ciobanu  Darian:  Dacă  îmi  permiteţi,  noi  suntem  caz  atipic  şi  asigurăm  un 
pionierat aici.  La nivel de ţară, toate entităţile care contractează cu Casa, au  mers pe un parteneriat  
public-privat,  în care partea privată a venit  cu aparatul,  logistica ş.a.m.d.  Parteneriat  public-privat în 
speţa dedusă interpretării, nu poate avea loc. De ce? Pentru că RMN-ul ne aparţine nouă, investiţia e a 
Consiliului Judeţean, clădirea ne aparţine nouă şi partea privată nu putea să vină nici cu logistică. De ce? 
Pentru că eu am fost gânditorul proiectului acesta. N-aveam nevoie de partea privată. Mai departe, am 
gândit soluţia asta. De ce? Pentru că e cea mai rapidă formulă prin care constituie entitate care poate 
dobândi  personalitate  juridică.  Ce  ne-a  făcut  să  întârziem atât?  Ne-a  făcut   diligenţa  cu  Ministerul 
Justiţiei, până am obţinut rezervarea de nume. De ce am gândit-o în latină? Pentru că în latină am mai 
avut  succes  de-a  lungul  timpului  şi  ne  dau  imediat.  Dovada  este  că  Ministerul  Justiţiei  ne-a  dat 
rezervarea de nume. De ce 3 parteneri? Pentru că Ordonanţa nr.26 îmi spune minimum 3 parteneri. De ce 
250 de lei contribuţia partenerului? Pentru că Ordonanţa nr.26 îmi vorbeşte de un salariu minim brut pe 
economie, ceea ce înseamnă 750 împărţit la 3. Ordonanţa nr.26 nu distinge între parteneri, adică 51 la 
privat sau 3 entităţi publice, nu importă sursa de finanţare. Mai departe, ca şi fonduri ale ONG-ului, am 
gândit să fie contribuţia membrilor asociaţi care poate să fie de 1 leu şi probabil va fi modică sau poate 
să fie de mai mult. Ei vor atrage donaţii, sponsorizări, legate ş.a.m.d. ONG-ul respectiv este o entitate 
tranzitorie. De ce? Eu nu o să lucrez cu ONG-ul niciodată. Eu o să lucrez cu cabinetul medical. ONG-ul 
înfiinţează cabinetul medical conform Ordonanţei nr.124, cabinet medical care va contracta cu 2 medici 
pe prestări servicii, pentru că 2 medici se vor ocupa de aparatul respectiv. Ce o să fac cu RMN-ul? O să-
mi protejez investiţia domnul consilier, o să-l dau în închiriere şi o să percep o redevenţă. Ce o să fac cu 
imobilul? Imobilul nu l-am prevăzut încă în  Hotărârea nr.25, în administrare, este nou construit, Ştiţi că 
s-a dat în 27 septembrie în folosinţă. Imobilul mi-l preiau în domeniul public, repet, în domeniul public 
şi îl dau în administrare ONG-ului sau cabinetului medical, la fel cu obligaţia subsecventă de a plăti 
utilităţile pe el. Deci iată că am protejat investiţia. ONG-ul va funcţiona aproape cu „0” costuri. Singurul 
cost sustenabil aici, care devine eligibil este costul de 250 de lei, de partener, repet. Entitatea funcţională 
va fi cabinetul medical şi vom rentabiliza practic toată structura. Vă mulţumesc.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumesc, domnul Ciobanu. Domnul Ciobanu este 
în Consiliul de Administraţie al Spitalului. Sper că eşti compatibil cu Mitruţ, n-aveţi vreo treabă...

Domnul invitat Ciobanu Darian: Nu. Suntem pe aceeaşi lungime.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Da? E bine.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Îmi permiteţi şi mie o întrebare? Mulţumesc frumos. Scurtă, 

foarte scurtă!  Având în vedere că se doreşte, cu siguranţă, implementarea unei idei pentru sănătatea 
oamenilor din Caraş-Severin şi nu numai,  cred că este un demers care trebuie cuantificat  ca o faptă 
pozitivă. Doi, având în vedere că intrăm într-o asociere, într-o asociaţiune, în conformitate cu Ordonanţa 
nr.26/2000, cu o parte  a patrimoniului  ce aparţine Consiliului  Judeţean,  întrebarea pe care o pun eu 
acum, este dacă trebuie vot cu două treimi sau vot simplu? Mulţumesc.

Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Domnul  vicepreşedinte,  eu  vreau  să  mulţumesc  domnilor 
doctori pentru explicaţii, dar pe prietenul meu, pe Darian, nu pot să-l iert. Dumneavoastră când faceţi  
proiecte,  faceţi  proiecte,  nu explicând cum funcţionează  aparatul!  Că ne-aţi  introdus într-o confuzie 
generală şi aţi pus cei doi medici în situaţia de a da explicaţii, ce n-au scris ei. Dacă aţi fi scris exact aşa 
cum ne-aţi explicat acum, toată discuţia asta n-avea rost. Faceţi proiectele pentru Consiliul Judeţean! Nu 
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ne spuneţi cum funcţionează RMN-ul, date tehnice. Dacă aţi fi făcut ce aţi făcut acum două minute, toată 
discuţia asta n-avea loc. Îl punem pe domnul Secăşan să explice. Acum constat că l-am pus într-o situaţie 
delicată, să explice ce a scris Darian ş.a.m.d. Faceţi proiectele că nu e nimeni împotrivă să nu rezolvăm 
problemele pentru judeţ. Am înţeles despre ce este vorba, dar ce aţi scris acolo, aşa le-aţi pus să nu 
înţelegem nimic. Eu sunt jurist şi să ştiţi  că nu sunt din aceia de duzină. Personal îţi spun că nu am 
înţeles. Ai amestecat partea tehnică. Mai mult,  te-ai transformat în doctorul Secăşan. Tu ai spus cum 
funcţionează acela, cum face, cum se duce, în loc să ne spui partea juridică. Finanţări, consecinţe şi cu 
asta  basta!  Mulţumesc,  domnilor  doctori  şi  îmi  cer  scuze că  i-am pus să dea  explicaţii  care  nu  le 
aparţineau. 

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Mulţumim şi noi şi aţi pronunţat „pe prietenul meu 
Ciobanu”, dacă tot aţi spus „prietenul meu”, îl iertaţi de data asta. Prietenii se iartă între ei. Oricum a 
învăţat ceva, cred că, din ce dumneavoastră aţi spus. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Votăm 100%!
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Este cu vot secret. Având în vedere că este vot secret, 

rog să fie completate buletinele şi trecem…
Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Domnul  vicepreşedinte,  vă  mai  ridic  o  problemă  pentru 

domnul secretar. Eu am fost în Adunarea Generală, aceea de la ADI şi acum mă cheamă aceştia de la 
ANI, dau explicaţii. Dacă cei pe care îi punem acum, sunt sau nu compatibili? Să nu creăm alte probleme 
oamenilor.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Din  ce  ne-aţi  spus  dumneavoastră  acum  şi  din 
materialele prezentate, cred că mai multă atenţie trebuie să dăm comisiilor. Eu v-aş ruga în comisie, să-l 
chemaţi  pe Darian,  să mă chemaţi  pe mine,  îl  chemăm pe domnul doctor.  Chemăm pe toată  lumea 
interesată,  ca  să  ne  clarificăm acolo  lucrurile.  Cred  că  trebuie  să  dăm atenţie  mai  mare  comisiilor. 
Mulţumesc. Trecem la următorul punct. 

*
Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect  de  hotărâre  privind  nominalizarea  unui  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin în Consiliul Consultativ de Administrare al Parcului Naţional Porţile de Fier.
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Eu am încercat să fiu cât mai rapid în tot ceea ce 

înseamnă procedură. Acum vă rog, să nu fac tot eu propuneri. 
Domnul vicepreşedinte  Iova Ilie:  Stimaţi  colegi,  vă rog să-mi permiteţi,  să-l  propun pentru a 

ocupa funcţia  în Consiliul Consultativ de Administrare al Parcului Naţional Porţile de Fier, pe domnul 
Ghiorghioni. Vă spun acest lucru, deoarece, după cum ştiţi, în majoritatea parcurilor pe care le avem în 
judeţ,  există  probleme vis-a-vis de administratorii   parcurilor  şi  administraţiile  publice locale.  Dânşii 
având foarte multe proiecte de derulat, consider că domnul Ghiorghioni va fi o persoană potrivită, ca 
legătură între primari şi administratorul parcului în sensul dezvoltării proiectelor pe care primarii le au în 
judeţ.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Mulţumesc. Sper că nu gândiţi că m-am îmbrăcat 
aşa  astăzi,  pentru  că  voi  fi  propus  în  Consiliul  Consultativ.  Astăzi,  data  de  15,  este  un  moment 
semnificativ în acel sport deosebit, care noi îl practicăm, unde eu cu domnul director Ciobanu suntem 
compatibili. Eu sunt preşedinte, dânsul e director. Astăzi marcăm ceva deosebit, închiderea sezonului cu 
goană la mistreţi şi mulţi o fac şi oficial. După masa este plină de participările noastre acolo. Ca să fie o 
scuză! Mulţumesc, domnule vicepreşedinte. Dacă aici mai sunt propuneri?

Domnul consilier  Spânu Ion: Da. Mai avem propuneri. Având în vedere că domnul Ştefănescu 
este unul din iniţiatorii acestui parc, îl propunem din partea grupului nostru, pe domnul Ştefănescu. 

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Bine.  Vă rog  să  notaţi.  Niciodată  n-am vrut  să 
concurez cu tine, la nimic! Ce vreau să vă spun la aceste parcuri, este că din 5 în 5 ani, se schimbă şi se  
modifică managementul parcului, adică poţi interveni. Eu am participat pe la toate şedinţele şi ceea ce 
vrem noi, este să mărim aceea suprafaţă, aceea zonă de dezvoltare a parcului, care de regulă este undeva 
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la 7%-8%. Noi încercăm să o ducem undeva la 30%, în ideea de a genera şi o infrastructură de aşa 
manieră încât cei care vin să vadă parcul, să poată să beneficieze şi de aceste servicii. Vă mulţumesc.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteţi? Mi s-a pronunţat numele.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mai faceţi o propunere?
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Nu. Vreau să vă spun că mă simt onorat de propunerea 

domnului Spânu şi într-adevăr aşa stau lucrurile. M-am ocupat, am fost iniţiator…
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Păi, stai.  Era domnul Stănescu! Nu? Ştefănescu? 

Credeam că este cineva de meserie, o propunere cât de cât. Bine. Mă scuzaţi, că n-am înţeles.
Domnul consilier Spânu Ion: Domnul preşedinte, ce are propunerea noastră?
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Nu,  nu.  Mă scuzaţi!  Am crezut  că  pe   domnul 

Stănescu, care e de meserie. Aşa am crezut!
Domnul consilier Spânu Ion: Şi domnul Ştefănescu n-o fi de meserie? 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Nu-i silvicultor.
Domnul consilier  Spânu Ion: Dacă a participat la construirea acestui parc, vă daţi seama ce a 

făcut? 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Bine. Scuzaţi, scuzaţi. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Pot să continui? Mă simt încântat. Mulţumesc, mulţumesc! 

Acest  parc  a  început  pe  vremea  când  eram vicepreşedinte.  Ne-a  costat  iniţial  400  de  mii  de  euro, 
constituirea lui, făcută de Universitatea Bucureşti, ca o aplicaţie în judeţul Caraş-Severin, Parcul Porţile 
de Fier. Ca o nereuşită a acestui parc pentru judeţul Caraş-Severin, a fost faptul că n-am putut să stabilim 
sediul în judeţul Caraş-Severin, la Sicheviţa unde aveam o locaţie foarte bună. Ne-au luat-o mai înainte 
cei din Mehedinţi  şi  s-a stabilit  în judeţul  Mehedinţi.  Mă simt onorat de propunerea domnului  coleg 
Spânu şi accept să candidez pentru această onorantă reprezentare a Consiliului Judeţean, mai ales că sunt 
în branşă, mă pricep. Mulţumesc.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumim şi noi.
*

Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.174/19.07.2012 privind nominalizarea reprezentantului Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliul 
de Administraţie al Centrului Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Caraş-Severin.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Mai avem de desemnat, la fel, un reprezentant al 
Consiliului  Judeţean  în  Consiliul  de  Administraţie  al  Centrului  Judeţean  de  Resurse  şi  Asistenţă 
Educaţională Caraş-Severin. Având în vedere faptul că acest centru este format în totalitate din doamne, 
vă propun ca din acest Consiliu de Administraţie, să facă parte doamna Iustina Turnea. Dacă mai aveţi  
propuneri?

Domnul consilier  Spânu Ion: Având în vedere că doamna Iustina nu este de meserie şi nu e în 
branşă, noi îl propunem pe domnul Grindeanu, care este de meserie şi este în branşă. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Vă rog să…
Domnul  consilier  Armaş-Cioflec  Matei-Olimpiu-Vinicius:  Dacă  îmi  permiteţi,  domnule 

preşedinte de şedinţă, noi o propunem pe doamna consilier Ciurel Lenuţa.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Vă rog să notaţi şi să treceţi la buletinele de vot, la 

întocmire. Bine? Toate trei le vom supune la vot. 
*

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume: 
18.Informare cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor pe semestrul II/2012.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dacă aveţi întrebări? Nu sunt. 

*
Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume: 
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19.Informare  asupra  nivelului  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a  comunităţii,  pe 
trimestrul IV/2012.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dacă sunt probleme? Nu sunt. Avem reprezentanţi 
aici. 

*
Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume: 
20.Raport asupra eficienţei activităţii  Inspectoratului de Poliţie Judeţean Caraş-Severin, pe anul 

2012.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Este domnul comandant Bortiş. Borteş! Sunt doi de 

Bortiş şi nu ştiu exact cum să pronunţ, dar sunt prezenţi aici şi ne pot da detalii. 
*

Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume: 
21.Planul Strategic al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Caraş-Severin, pe anul 2013.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Avem pe „don presidente” aici, dacă vreţi lămuriri, 

le dăm. 
*

Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume: 
22.Raport  semestrial  privind  monitorizarea  fenomenului  părăsirii  copiilor  la  nivel  judeţean  de 

către Comisia pentru Protecţia Copilului  Caraş-Severin (semestrul II/2012).
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: O treabă deosebită care se desfăşoară la nivelul 

consiliului şi a direcţiei. 
*

Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume: 
23.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de 

O.G.nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de persoane împuternicite  în  acest  sens  din cadrul  Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dacă aveţi nelămuriri, este domnul director aici. 
*

Se trece la discutarea punctului 24 al ordinii de zi şi anume: 
24.Raport de activitate  pe anul 2012 şi  Programul  de activitate  pe anul  2013 ale Direcţiei  de 

Administrare a Domeniului Public şi Privat Caraş-Severin. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: La fel, e dânsul aici.

*
Se trece la discutarea punctului 25 al ordinii de zi şi anume: 
25.Raport de activitate al Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” Reşiţa, pentru anul 2012.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Este domnişoara director aici. 

*
Se trece la discutarea punctului 26 al ordinii de zi şi anume: 
26.Informare  asupra  activităţii  Centrului  Judeţean  pentru  Conservarea  şi  Promovarea  Culturii 

Tradiţionale Caraş-Severin pentru perioada, 1 iulie 2012  - 31 decembrie 2012.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: E domnul director aici.

*
Se trece la discutarea punctului 27 al ordinii de zi şi anume: 
27.Raport de activitate pe anul 2012, al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: E domnul director, care are acţiuni foarte benefice 

şi o să-l rog să extindem aceste acţiuni şi la celelalte cămine de bătrâni şi centre. 
*

Se trece la discutarea punctului 28 al ordinii de zi şi anume: 
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28.Raport  de  activitate  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Reşiţa  pentru  perioada 
01.01.2012-31.12.2012. 

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Avem pe domnul director aici, care a fost premiat 
cu privire la implementarea proiectului. Unde e domnul Fiştea? A plecat? Era aici. 

*
Se trece la discutarea punctului 29 al ordinii de zi şi anume: 
29.Raport de activitate pe anul 2012, al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi 

Elena.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Doamna director Ungur este aici. 

*
Se trece la discutarea punctului 30 al ordinii de zi şi anume: 
30.Raport privind activitatea sportivă desfăşurată la Baza Sportivă „Olimpia”, în anul 2012.
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: „Raport privind activitatea sportivă desfăşurată la 

Baza Sportivă „Olimpia”, în anul 2012.”
*

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  „Dispoziţie  privind  problemele   orientative  de 
analiză şi informare, care vor fi supuse dezbaterii Consiliului Judeţean Caraş-Severin.” Se aprobă o listă 
privind problemele orientative de analiză şi informare, care vor fi supuse dezbaterii Consiliului Judeţean, 
cu răspunderi pe fiecare direcţie din cadrul consiliului. 

„Dispoziţie privind repartizarea competenţelor consilierilor juridici ai Direcţiei Generale Juridice, 
Servicii  Publice Administrative  şi  Resurse Umane,  din cadrul  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin,  pe 
localităţi,  domenii  legislative,  instituţii  subordonate  şi  comisii  de specialitate.”  După cum vedeţi  din 
aceste dispoziţii, noi încercăm, chiar dacă nu există un grad de subordonare între noi şi consiliile locale,  
noi  facem o  monitorizare,  dacă  vreţi,  a  activităţii  acestora,  pentru  a  reuşi  ca  ei  să  nu  greşească  în 
activitatea lor. Domnul prefect, dacă aveţi un gând bun pentru noi?

Domnul prefect Hurduzeu Silviu: Vă felicit pentru modul autoritar în care aţi condus şedinţa.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: O, asta e personal mie!
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Domnul vicepreşedinte, la tot ce aţi citit acolo, noi am aprobat 

azi execuţia bugetară. Eu n-am văzut şi rog pe cei care se ocupă de asta, doresc pentru şedinţa viitoare, 
dacă vreţi să prezinte în plen, dacă nu, eu vreau pentru mine, un raport care să-mi spună, contractele de 
închiriere,  concesiune,  asociere,  ale Consiliului  Judeţean,  cum s-au derulat  în 2012, chirii  la zi,  rente, 
program de investiţii realizat, pe fiecare contract în parte. Vă mulţumesc.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Avem buletinele de vot. Rapid să treceţi…
Se trece la vot în ordinea strigării.

*
Se trece la punctul 15:
15.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  participării  judeţului  Caraş-Severin  prin  Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin în calitate de membru asociat la constituirea asociaţiei ”Salus Remedies”.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. (1)Se desemnează Preşedintele Consiliului Judeţean ca personal sau 

printr-o persoană din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean, pe care o desemnează prin 
dispoziţie să semneze Actul constitutiv şi Statutul Asociaţiei „Salus Remedies”. (2)La autentificarea sau 
atestarea Actului constitutiv şi Statutului se va asigura ca şi celelalte acte administrative ale membrilor 
asociaţi să cuprindă prevederi complementare cu hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, iar în caz 
contrar să susţină refacerea actului administrativ în tot sau în parte sub sancţiunea neprimirii în asociaţie. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Pentru Adunarea Generală a Asociaţilor, domnul Constantin Sorin 
Madina  are  25 de  voturi  „pentru”  şi  3  voturi  „împotrivă”.  Deci  este  ales.  Pentru Colegiul  Director,  
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domnul doctor Romeo Traian Dumitrescu are 26 de voturi „pentru” şi două voturi „împotrivă”.Cine este 
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate. Am epuizat cu sănătatea prin RMN.

*
Se trece la punctul 16:
16.Proiect  de  hotărâre  privind  nominalizarea  unui  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin în Consiliul Consultativ de Administrare al Parcului Naţional Porţile de Fier.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Avem procesele verbale de la…
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Asta cu parcul.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Da,  cu  parcul.  Domnul  Ionesie  Ghiorghioni  a 

obţinut 15 voturi „pentru” şi 11 voturi „contra”. Domnul Nicolae Ştefănescu a obţinut 11 voturi „pentru” 
şi 15 voturi „contra”. Este declarat, subsemnatul cu 15 voturi „pentru”.

Domnul consilier Miclea Aurel: Domnul preşedinte, o adăugare, nici aici nu este majoritate. Nu 
sunt 16.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Din 28, domnul Miclea. Oricum îţi mulţumesc că ai 
votat „pentru”. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. „Mandatul acordat, durează de regulă pe toată durata... Revocarea 
mandatului  intră  în competenţa  autorităţii  …”Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă 
în unanimitate.

Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteţi,  domnul preşedinte, vă felicit pentru 
succesul reportat.

*
Se trece la punctul 17:
17.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin 

nr.174/19.07.2012 privind nominalizarea reprezentantului Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliul 
de Administraţie al Centrului Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Caraş-Severin.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Conform procesului-verbal, doamna Iustina Turnea 
a obţinut 8 voturi „pentru”, domnul Nicolae Grindeanu a obţinut 3 voturi „pentru” şi doamna Lenuţa 
Ciurel  a  obţinut  10  voturi  „pentru”.  Aici  trebuia  tot  15 să  întrunim.  Conform procedurii,  în  şedinţa 
următoare, rămâne în concurs doamna Turnea cu doamna Ciurel. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă reluăm procedura integral.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: În legea alegerilor, prin eliminare.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă reluăm acum procedura, intră primii doi în start.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Păi dar nu avem procedură…
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Ba da. Reluăm, îi punem pe primii doi şi îi votăm din nou, 

conform regulamentului. În regulament aşa este, reluăm, cu primii doi. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: În şedinţa următoare.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu!
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Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Nefiind stabilit acum…
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Citiţi  regulamentul! Primii doi îi punem şi mergem mai 

departe. Dacă n-ar fi vicepreşedinţii, nu primii doi îi punem iar?
Domnul secretar al judeţului  Ion Imbrescu: Ba da, am stabilit treaba asta, atunci când alegem 

vicepreşedinţii. Noi, acum ca regulă, am mers pe ideea că nu am obţinut…
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnul secretar general, doctor conferenţiar, dacă nu, este 

o cutumă. Primii doi intră în competiţie mai departe. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: În şedinţa următoare.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu! Astăzi. Data viitoare, vreau să vă spun, că aceştia nu 

mai pot candida. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: De ce să nu mai poată? La propunere!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Aşa scrie la regulament. 
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Se fac noi propuneri şi se pot pune din nou.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Luna viitoare, s-ar putea în data de 28 să mai ţinem 

o şedinţă extraordinară, dacă vine bugetul. În prima şedinţă, îi propunem pe cei doi.
*

Se trece la discutarea punctului 31 al ordinii de zi şi anume:
31.Întrebări. Interpelări. 
Domnul consilier Ciobanu Mircea Paul: Domnule preşedinte, vă mulţumesc. Am o datorie morală 

faţă de domnii consilieri şi responsabilitatea care o am faţă de Consiliul  Judeţean. În ultimele două zile am 
fost cap de afiş la toate ziarele sau să le spunem publicaţiile din Caraş-Severin. S-au făcut trimiteri şi vreau 
să fac o detaşare netă, între calitatea de consilier pe care o deţin şi cea de membru al Partidului Naţional  
Liberal.  S-au  făcut  trimiteri  inclusiv  la  persoana dumneavoastră.  Vânătoarea  care  s-a  făcut,  s-a  făcut 
perfect legală, după noi. Deci nu am încălcat şi nu mi-am permis să încalc nici o lege. Fondul de vânătoare  
Valea Beiului e contractat de către noi, din toamna anului trecut, mai bine zis din septembrie, are 11.000 
de hectare şi plătim aproape 9.000 de euro în fiecare an, taxele de arendă. S-a emis autorizaţie, iar cei care 
au emis şi ne-au încheiat contractul este autoritatea publică centrală, care răspunde atât de parcuri, cât şi de 
sectorul de vânătoare.  Vor răspunde cei care ne-au emis contractul  şi ne-au dat posibilitatea să facem 
vânătoare. Deci vreau numai să mă detaşez. Nu m-am dus nici în calitate de consilier judeţean, nu m-am 
dus nici în calitate de membru al unui partid să fac vânătoare acolo. M-am dus în calitatea mea de vânător 
pur şi simplu. Vă mulţumesc.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Mulţumesc, domnul Ciobanu. Vreau să vă aduc un 
argument deosebit, eu sâmbăta trecută am făcut regionalizarea vânătorii. Am avut prezent preşedintele de 
la Hunedoara, am avut prezent preşedintele de la Timiş, am avut prezent pe Igaş de la Arad.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Igaş?
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Da, Igaş. Ca să vedeţi că nu fac politică, când fac 

vânătoare! Am spus, eu am făcut regionalizarea la Bucova, în fondul privat de vânătoare. Domnii să se 
străduiască să schimbe Constituţia,  să facă regionalizarea administrativă.  A vânătorii  a fost făcută! Vă 
mulţumesc.   

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          VICEPREŞEDINTE ,                                  SECRETARUL JUDEŢULUI,

         Ionesie Ghiorghioni                                                  Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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